
Protokół Nr 54
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 23 października 2019r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 8°°. Posiedzenie otworzył

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec witając Członków Zarządu oraz
zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli Członkowie Zarządu oraz:

• Skarbnik Powiatu -Pani Edyta Drążkiewicz,

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka .

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Starosta zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołów posiedzeń Zarządu Nr 50 oraz Nr 51.
3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach:

a) zmian w statucie Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich,

b) wyodrębnienia Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy
w Stąporkowie ze struktur Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie
w Końskich, utworzenia odrębnej jednostki organizacyjnej Powiatu
Koneckiego pod nazwą Powiatowy Środowiskowy Dom
Samopomocy w Stąporkowie oraz nadania Statutu dla w/w jednostki,

c) ustalenia na rok 2020 wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie
pojazdów usuniętych z dróg na parkingach strzeżonych oraz
wysokości kosztów powstałych w wyniku odstąpienia od usunięcia

pojazdu,
d) zmiany uchwały Nr XLIV/22/2018 Rady Powiatu w Końskich z dnia

29 czerwca 2018 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki

długoterminowej ,

e) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy
Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2019-2026,

f) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2019 rok.
4. Podjęcie uchwał Zarządu w sprawach:

a) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania zespołu projektowego
ds. realizacji projektu pn. "e-Geodezja cyfrowy zasób geodezyjny
Województwa Świętokrzyskiego" w ramach Regionalnego Programu
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Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020
współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Rozwoju
Regionalnego,

b) upoważnienia do udziału w składzie komisji ds. przeprowadzenia
postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie
przetargu nieograniczonego na zamówienie pn. .Pełnienie funkcji
Inżyniera Projektu w ramach projektu e-Geodezja cyfrowy zasób
geodezyjny Województwa Świętokrzyskiego",

c) zatwierdzenia dokumentacji przetargowej dotyczącej postępowania

o udzielenie zamówienia publicznego, w trybie przetargu
nieograniczonego na zamówienie pn. .Pełnienie funkcji Inżyniera

Projektu w ramach projektu e-Geodezja cyfrowy zasób geodezyjny
Województwa Świętokrzyskiego",

d) ogłoszenia otwartego konkursu ofert pn.: "Realizacja zadania
publicznego w zakresie prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy
prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego
oraz edukacji prawnej na terenie powiatu koneckiego w 2020 roku",

e) przeprowadzenia konsultacji "Rocznego programu współpracy

Powiatu Koneckiego z organizacjami pozarządowymi oraz
podmiotami wymienionymi wart. 3 ust. 3 ustawy o działalności

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020",
f) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2019 rok.

5. Sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego z którym mowa
wart. 18 ust. 4 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku

publicznego i o wolontariacie.
6. Rozpatrzenie wniosków:

a) Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Końskie o zabezpieczenie
w projekcie budżetu Powiatu Koneckiego na 2020 kwoty dotacji dla
biblioteki w wysokości 25.000 zł,

b) II Liceum Ogólnokształcącego w Końskich z prośbą o zabezpieczenie
środków na wyposażenie pracowni komputerowej,

c) KPP w Końskich o ufundowanie nagród rzeczowych za kwotę 500 zł

dla uczniów biorących udział w turnieju "Bezpieczeństwo na piątkę",

d) ZSP Nr l w Końskich o zabezpieczenie środków w wysokości

31.980 zł na remont dachu na warsztatach szkolnych,
e) prywatnego wnioskodawcy o wyrażenie zgody na zmianę ostatecznej

decyzji ustalającej warunki zabudowy.
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7. Sprawy różne.

Przewodniczący Zarządu - Pan Grzegorz Piec zapytał, czy są uwagi lub
propozycje do przedstawionego porządku obrad.

W związku z tym, że uwag nie było w/w porządek obrad został przyjęty

w wersji przedstawionej przez Pana Starostę.

Zarząd przyjął protokół posiedzenia Zarządu Powiatu Nr 50 oraz Nr 51.

Ad. 3
a) Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich - Pan W. Przybylski

oraz Kierownik Wydz. Organizacyjnego Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich - Pan M. Ziomek wprowadzili Zarząd w omawianą sprawę.

Kierownik Wydz. Organizacyjnego Zespołu Opieki Zdrowotnej
w Końskich - Pan M. Ziomek omówił zakres proponowanych zmian w statucie
ZOZ. Poinformował, że:

• zaktualizowane zostały identyfikatory obowiązujących aktów prawnych,

• w związku ze zmianą obowiązującego okresu kadencji Rady Powiatu
dokonano zmiany okresu kadencji Rady Społecznej funkcjonującej przy
ZOZ z 4 na 5 lat,

• po dokonaniu uzgodnień z Wydziałem Zdrowia Urzędu Wojewódzkiego
wprowadzono zmiany porządkowe dostosowujące strukturę ZOZ do
aktualnego rejestru podmiotów leczniczych.

Uwag do w/w projektu nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu
w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

b) Kierownik Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy
wStąporkowie - Pani Ilona Brzozowicz - Dzidkowska oraz Dyrektor
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich - Pani Urszula
Przygodzka wdrożyły obecnych w omawianą sprawę. Pani Ilona
Brzozowicz - Dzidkowska oznajmiła, że zgodnie z art. 112 a ustawy
o pomocy społecznej nie jest już możliwe funkcjonowanie innych, poza
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ośrodkami interwencji kryzysowej jednostek organizacyjnych pomocy
społecznej w ramach struktur organizacyjnych Powiatowego Centrum
Pomocy Rodzinie. Dostosowanie istniejącej infrastruktury pomocy
społecznej do nowych przepisów powinno nastąpić do 31 grudnia b.r.
Poinformowała, że w związku z tym zostały przygotowane stosowne akty
prawne, na podstawie których PŚDS w Stąporkowie zostanie
wyodrębniony ze struktur PCPR. Nowopowstałej samodzielnej jednostce
organizacyjnej powiatu zostanie nadany statut oraz mienie. Omówiła

propozycje kadrowe związane z organizacją samodzielnie funkcjonującej

placówki. Stwierdziła, że przewiduje konieczność zatrudnienia na ~ etatu
księgowej oraz cały etat kadrowej. Pozostali pracownicy - instruktorzy
terapii mogliby pozostać na dotychczasowych zasadach.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz stwierdziła, że wydzielenie
PŚDS ze struktur PCPR obciąży placówkę. Podkreśliła, że jest to zadanie
rządowe, na realizację którego do tej pory PCPR otrzymywał dotację z budżetu

państwa. Obecnie Kierownik będzie musiał gospodarować środkami tak, aby
zmieścić się w otrzymanej dotacji.

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Końskich - Pani
Urszula Przygodzka poinformowała, że w przygotowaniu jest Regulamin
organizacyjny PŚDS. Podkreśliła, że środki z dotacji celowej przeznaczone na
funkcjonowanie placówki nie są małe, jednak należy wziąć pod uwagę pojawienia
się dodatkowych kosztów związanych z obsługą kadrowa oraz księgową.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał, czy dotacja pokryje
całość kosztów związanych z funkcjonowaniem placówki t.j. czy działalność się

zbilansuje?

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz stwierdziła, że dobrze byłoby

w kwocie otrzymanej dotacji zamknąć koszty związane z funkcjonowaniem
placówki.

Omówiono kwestie wywołane przez Członka Zarządu - Pana Jarosława

Staciwę, związane z utworzeniem Centrum Usług Wspólnych dla pomocy
społecznej w Powiecie Koneckim. Skarbnik Powiatu zwróciła uwagę, że z obsługi

Centrum należałoby wyłączyć PCPR oraz DPS-y, z uwagi na komplikacje
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związane z przypisaniem kosztów pobytu wychowanków w placówkach
opiekuńczych.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron wyraził nadzieję,

że PCPR w początkowym okresie działalności pomoże wydzielonej jednostce
w prowadzeniu księgowości, do momentu znalezienia osoby na stanowisko
księgowej. Zwrócił uwagę, że zadanie związane z prowadzeniem księgowości dla
PŚDS odejdzie z zakresu zadań księgowych PCPR.

Innych uwag do w/w projektu uchwały nie było.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu
w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

c) Naczelnik Wydz. Komunikacji i Transportu - Pan Zbigniew Struzik
przedstawił projekt uchwałyRady Powiatu w sprawie ustalenia na rok 2020
wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów usuniętych

z dróg na parkingach strzeżonych oraz wysokości kosztów powstałych

w wyniku odstąpienia od usunięcia pojazdu. Oznajmił, że Prawo o ruchu
drogowym zawiera delegację dla Rady Powiatu do określania corocznie
wysokości opłat za usuwania pojazdów z dróg i ich parkowanie.
Maksymalna wysokość stawek jest ogłaszana w Monitorze Polskim.
Stawki opłat przyjęte przez Radę będą stanowić rzeczywisty koszt
realizacji w/w zadania oraz wynagrodzenie uzyskiwane z tego tytułu przez
firmy zewnętrzne wyłonione w prowadzonym postępowaniu

przetargowym. Dodał, że w wyniku zamieszczonego ogłoszenia zgłosiło

się dwóch oferentów chętnych do usuwania i przechowywania usuniętych

pojazdów - jeden do 3,5 tony, drugi powyżej 3,5 tony.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu
w przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

d) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła projekt uchwały
Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwałyNr XLIV/22/2018 Rady Powiatu
w Końskich z dnia 29 czerwca 2018 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki

długoterminowej. Oznajmiła, że Powiat Konecki zawarł umowę pożyczki

z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w
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Kielcach na sfinansowanie wkładu własnego w realizację projektu pn:

"Termomodernizacja budynków Domu Pomocy Społecznej w Końskich"

współfinansowanego . ze środków RPO WQŚ na lata 2014 - 2020. W trakcie
realizacji inwestycji zaistniała konieczność wykonania robót dodatkowych,
co wymaga terminu zakończenia inwestycji w miesiącu styczniu 2020
roku. W efekcie część płatności przypadnie na rok następny. W związku z
potrzebą przesunięcia terminu zakończenia realizacji zadania konieczna
staje się zmiana terminu uruchomienia poszczególnych transz pożyczki t.j.
uruchomienia jej w latach 2019 i 2020.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekt uchwały Rady Powiatu w
przedmiotowej sprawie i przekazał go organowi stanowiącemu.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz przedstawiła dwa projekty
uchwał Rady Powiatu w sprawach:

e) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej
Powiatu Koneckiego na lata 2019-2026,

f) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2019 rok.

Oznajmiła, że w/w projekty uchwał wiążą się ze sobą. Omówiła

proponowane zmiany w wykazie przedsięwzięć WPF polegające na przesunięciu

planowanych nakładów na termomodernizację budynków DPS w Końskich (na
rok 2019 kwota 4975 004 zł, na rok 2020 kwota 1 637 333 zł), zmniejszeniu
planowanych nakładów na holowanie i parkowanie pojazdów o kwotę 16 279 zł,

przesunięciu planowanych limitów wydatków z roku 2021 na 2019 przy
jednoczesnym zwiększeniuwydatków w roku 2020 o kwotę 15000 zł na realizację

projektu "Europejski staż zawodowy gwarantem sukcesu na rynku pracy" oraz
wprowadzeniu do realizacji nowego przedsięwzięcia t.j.: projektu "Mechanik
Twoją szansą na rynku pracy" o łącznej wartości 788 713 zł, realizowanego
w latach 2019 - 2021 przez ZSP Nr 1 w Końskich.

Następnie szczegółowo omówiła proponowane zmiany w planie dochodów
i wydatków powiatu. Oznajmiła, że zmiany planowanych kwot dochodów
polegają na:

• zwiększeniu dochodów o kwotę 5 389 zł. z tytułu zwiększenia opłaty za
zakwaterowanie oraz wyżywienie w Bursie Szkolnej,
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• zwiększeniu dochodów z tytułu dotacji celowych na realizację projektów

współfinansowanych ze środków europejskich w kwocie 409769 zł,

w tym:

y" projekt "Mechanik Twoją szansą na rynku pracy" - 307 045 zł,

y" projekt "Mechanik szkoła przyszłości"- 102 724 zł,

• zmniejszeniu dotacji celowej na realizację projektu

pn."Termomodernizacja budynków Domu Pomocy Społecznej

w Końskich" współfinansowanego ze środków europejskich o kwotę

5 185 zł.

Przystąpiła do omawiania znuan w planowanych kwotach wydatków

budżetu. Stwierdziła, że polegają one na:

• zwiększeniu wydatków z przeznaczeniem na funkcjonowanie Komendy

Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej o kwotę 25 000 zł. ,

• zmniejszeniu planowanych wydatków z tytułu poręczenia o kwotę

300000 zł,

• zwiększeniu planowanych wydatków w roku 2019 o kwotę 19 200 zł przy

jednoczesnym zmniejszeniu w roku 2021 na realizację projektu przez

Zespół Szkół Ponadpodstawowych Nr 3 pn. "Europejski staż zawodowy

gwarantem sukcesu na rynku pracy",

• zwiększeniu wydatków o kwotę 307045 zł w związku z przyjęciem do

realizacji nowego projektu pn. "Mechanik Twoją szansą na rynku pracy",

• zmniejszeniu planowanych wydatków na rok 2019 o kwotę 2 443 992 zł na

termomodernizację budynków Domu Pomocy Społecznej w Końskich

w związku z koniecznością przesunięcia terminu planowanego

zakończenia zadania,

• zwiększeniu planowanych wydatków na zakup żywności w Bursie

Szkolnej o kwotę 3 778 zł w związku ze zmianą stawki żywieniowej.

Poinformowała, że w wyniku wprowadzonych zmian nastąpi zmniejszenie

deficytu budżetu powiatu o kwotę 2 798 942 zł. Deficyt budżetu, po zmianach,

wyniesie 4 419 017 zł.

Nastąpi zmniejszenie przychodów o kwotę 2 798 942 zł. w tym:

y" z tytułu pożyczki o kwotę 2 030 000 zł.

y" z tytułu nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych o kwotę 768 942 zł.

Przychody budżetupo zmianach wyniosą 5 319 017 zł.
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Zwróciła uwagę, że przedmiotowa uchwała jest jednocześnie

upowazmeniem dla Zarządu Powiatu obejmującym zaciągnięcie kredytu
i pożyczki do kwot wynikających z limitu zobowiązań t.j. do 2 mln zł kredyt na
sfinansowanie przejściowego deficytu budżetu powiatu, do kwoty 1 370000 zł

pożyczka na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu powiatu.

Zarząd pozytywnie zaopiniował projekty uchwał Rady Powiatu
w przedmiotowych sprawach i przekazał je organowi stanowiącemu.

Ad. 4
Inspektor w Wydz. Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami - Pan Artur

Mastalerz przedstawił trzy projekty uchwał Zarządu w sprawach:
a) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania zespołu projektowego

ds. realizacji projektu pn. "e-Geodezja cyfrowy zasób geodezyjny
Województwa Świętokrzyskiego" w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Województwa Świętokrzyskiego na lata 2014-2020
współfinansowanego z Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego,

b) upoważnienia do udziału w składzie komisji ds. przeprowadzenia
postępowania o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu
nieograniczonego na zamówienie pn. .Pełnienie funkcji Inżyniera Projektu
w ramach projektu e-Geodezja cyfrowy zasób geodezyjny Województwa
Świętokrzyskiego",

c) zatwierdzenia dokumentacji przetargowej dotyczącej postępowania

o udzielenie zamówienia publicznego, w trybie przetargu
nieograniczonego na zamówienie pn. .Pełnienie funkcji Inżyniera Projektu
w ramach projektu e-Geodezja cyfrowy zasób geodezyjny Województwa
Świętokrzyskiego" .

Oznajmił, że przedstawia przygotowany materiał w zastępstwie kierownika
Zespołu projektowego. Zaproponował zmiany składu osobowego zespołu

projektowego d.s. realizacji projektu "e-Geodezja". Poinformował, że

postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego zostanie przeprowadzone
przez Lidera projektu, jakim jest Powiat Skarżyski. Natomiast Powiat Konecki,
jako partner projektu powinien wyznaczyć, ze swojej strony osoby do udziału

w składzie komisji przetargowej oraz zatwierdzić dokumentację przetargową t.j.
specyfikację istotnych warunków zamówienia wraz z załącznikami.
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwały Nr 115/2019, Nr 116/2019 oraz

Nr 117/2019 w przedmiotowych sprawach.

d) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej,Oświaty i Zdrowia - Pan K. Stachera

przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie ogłoszenia otwartego

konkursu ofert pn.: "Realizacja zadania publicznego w zakresie

prowadzenia punktu nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia

nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej na

terenie powiatu koneckiego w 2020 roku". Oznajmił, że ustawa

o nieodpłatnej pomocy prawnej, nieodpłatnymporadnictwie obywatelskim

oraz edukacji prawnej nakłada obowiązek powierzenia prowadzenia

połowy punktów nieodpłatnej pomocy prawnej organizacjom

pozarządowym. Zapoznał Zarząd z projektem ogłoszenia otwartego

konkursu ofert. Poinformował, że na ten cel powiat otrzymuje kwotę

60000 zł, z tego 91% stanowią płace prawników. Zapoznał Zarząd

z terminami związanymi z prowadzonym postępowaniem t.j. od

24 października do 15 listopada b.r. nabór wniosków.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 118/2019 w przedmiotowej
sprawie,

e) Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia- Pan K. Stachera

przedstawił projekt uchwały Zarządu w sprawie przeprowadzenia

konsultacji "Rocznego programu współpracy Powiatu Koneckiego

z organizacjami pozarządowymioraz podmiotami wymienionymi wart. 3

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok

2020". Oznajmił, że zanim program zostanie zatwierdzony przez Zarząd

Powiatu podlega konsultacjom tzn podmioty uprawnione - organizacje

pozarządowe mogą wnosić opinie i uwagi do projektu. Poinformował

o planowanym terminie konsultacji t.j. od 28 października do 8 listopada

b.r.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 119/2019 w przedmiotowej

sprawie.

f) Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewiczprzedstawiłaprojekt uchwały

Zarządu w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2019 rok.
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Oznajmiła, że proponowane zmiany są związane z wnioskami
kierowników jednostek organizacyjnych powiatu i polegają na częściowym

rozwiązaniu rezerwy celowej przeznaczonej na oświatę i edukacyjną

opiekę wychowawczą w kwocie 190 995 zł oraz częściowym rozwiązaniu

rezerwy ogólnej w kwocie 2 345 zł. Szczegółowo je omówiła, zgodnie
z załączonymi do uchwały załącznikami.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę Nr 120/2019 w przedmiotowej
sprawie.

Ad. 5
Naczelnik Wydz. Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia- Pan K. Stachera

przedstawił sprawozdanie końcowe z wykonania zadania publicznego z którym
mowa wart. 18 ust. 4 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku

publicznego i o wolontariacie, pn: "Indiańska wioska" oraz zadania pn: "Wakacje
z pasją". Oznajmił, że zadania były realizowane w lipcu b.r. przez Związek

Harcerstwa Polskiego Chorągiew Kielecka Hufiec Końskie oraz Towarzystwo
Przyjaciół Dzieci w Końskich. Zakładane cele zostały zrealizowane zgodnie
z zamierzeniami oraz na warunkach określonych w umowach. Zleceniobiorcy
w całości wykorzystali przyznane kwoty dotacji. ZHP kwotę 7000 zł, TPD kwotę

18000 zł.

Zarządprzyjął przedmiotowąinformacjędo wiadomości.

Ad. 6
a) Zarząd rozpatrzył wniosek Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Końskie

o zabezpieczenie w projekcie budżetu powiatu na 2020 rok kwoty dotacji
dla biblioteki w wysokości 25 000 zł.

Zarząd przyznał i postanowił zabezpieczyć w projekcie budżetu powiatu
kwotę 15 000 zł.

b) Dyrektor II Liceum Ogólnokształcącegow Końskich - Pani Beata Salata
przedstawiła wniosek z prośbą o zabezpieczenie środków na wyposażenie

pracowni komputerowej. Oznajmiła, że szkoła posiada jedną pracownię

komputerową.W związku z tym jedna grupa uczniów uczy się informatyki
w teorii. Po tegorocznym podwójnym naborze klasy składają się z 40
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uczniów. Klasy dzieli się na trzy grupy. W pracowni komputerowej po
dwoje uczniów korzysta z jednego komputera. Zaznaczyła, że każda z klas
pierwszych ma zajęcia z informatyki. Poziom uczniów jest bardzo wysoki.
Poinformowała o możliwości zakupu sprzętu poleasingowego.
Zawnioskowała o kwotę 15 000 zł.

Zarząd pozytywnie rozpatrzył przedłożony wniosek.

c) Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek Komendy Powiatowej Policji
w Końskich o ufundowanie nagród rzeczowych za kwotę 500 zł dla
uczniów biorących udział w turnieju "Bezpieczeństwo na piątkę".

d) Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr l w Końskich - Pani
Beata Jakubowska przedstawiła wniosek o zabezpieczenie środków

w wysokości 31.980 zł na remont dachu na warsztatach szkolnych.
Oznajmiła, że remont dachu jest konieczny. Dach znajduje się nad
pracownią do obróbki CNC oraz pracownią energetyki odnawialnej.
Kapiąca woda może spowodować zwarcie elektryczne oraz uszkodzenie
obrabiarki, która jest zamontowana na stałe. Ponadto przeciekający dach
może zagrażać bezpieczeństwu uczniów i spowodować wyłączenie w/w
pracowni z użytkowania przez Wojewódzką Stację Sanitarno 
Epidemiologiczna.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał, czy
wnioskowana kwota nie jest za wysoka?

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa stwierdził, że w/w kwota jest
realna, uzasadniona, zgodna z załączonym kosztorysem. Zwrócił uwagę na
dopilnowanie gwarancj i na wykonane prace oraz konieczność sprawdzenia
atestów użytych materiałów.

Zarząd pozytywnie rozpatrzył przedłożony wniosek.

e) Zarząd, jako strona wyraził zgodę na zmianę zapisu ostatecznej decyzji
ustalającej warunki zabudowy (UKO.6730.1.2016.IK z dnia 24.02.2017r.)
polegającą na wprowadzeniu zapisu w treści: "Ustalam warunki zabudowy
dla zabudowy usługowej i mieszkaniowej wielorodzinnej ..." w miejsce
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zapisu w treści: "Ustalam warunki zabudowy dla zabudowy usługowej i
mieszkaniowej jednorodzinnej ...".

Ad. 7
Spraw różnych nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Zarządu

o godz. 955 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała: Monika Równicka

..........................\~ .

Podpisy Członków Zarządu:

Grzegorz Piec

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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